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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kellett a jogszabályokat módosítani, ha még egy 
kapavágás sem történt Pakson?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly májusban a Kormány módosította a nukleáris létesítmények nukleáris biztonsági 
követelményeiről és az ezzel összefüggő hatósági tevékenységről szóló 118/2011. (VII. 11.) Korm. 
rendeletet. A módosítás értelmében Paks 2 földmunkái (gödör kiásása, talajszilárdítás, résfalazás) 
még az atomerőmű létesítési engedélyének kiadása előtt megkezdődhetnek. Az Országos 
Atomenergia Hivatal azonban nem vállal garanciát rá, hogy az előzetesen engedélyezett 
földmunkák teljes mértékben megfelelnek majd az atomerőmű későbbi létesítési engedélyének. Az 
ebből fakadó műszaki és gazdasági kockázat a Paks II. Zrt.-t terheli. A jogszabály módosítása által 
megteremtett lehetőséggel nem éltek, máig nem érkezett engedélykérelem az Országos Atomenergia
Hivatalhoz sem a munkagödör kiásására, sem talajszilárdításra, sem résfalazásra.

Az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

- Miért kellett rohamtempóban módosítani a jogi környezetet, ha végül mégsem kezdték el előbb 
Paks 2 földmunkálatait? 

Várom válaszát!

Köszönettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


